
Protokół Nr 7/15

Z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji, które odbyło
się  dnia  11.03.2015r.  o  godz.14.00  w  sali  Nr  4,  Urzędu  Miejskiego
w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i
Inwentaryzacji - Pan Krzysztof Rąkowski.

PORZĄDEK OBRAD:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia Protokółu Nr 5/15 z
dnia 25.02.2015r. i Protokółu Nr 6/15 z dnia 04.03.2015r.

2. Omówienie wykazu chodników i  nawierzchni ulic do remontu w roku
2015 – analiza po-wyjazdowa.

3. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  nieodpłatnego
ustanowienia na części  działki  nr  128 o pow. 16 m2   położonej  przy
ul.  Kazimierza  10 służebności  gruntowej  na  rzecz  każdoczesnych
właścicieli  i  ich  następców  prawnych  lokali  mieszkalnych
zlokalizowanych  w  budynku  mieszkalnym  przy  ul.  Kazimierza  12 -
działka  nr  129.  Opisana  wyżej  służebność  polegałaby   na  prawie
przejścia i przejazdu przez część działki            nr 128 położoną przy ul.
Kazimierza  10  w  sposób określony w załączniku  graficznym w celu
dostępu dz.nr  129 do drogi  publicznej  – ulicy Kazimierza. Pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem.

4. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  nabycia  udziałów  w
wysokości  1/2   w  nieruchomości  położonej  w  Pabianicach  przy  ul.
Bugaj 65 i 65A oznaczonej jako działki nr 230 i nr 231 w obrębie P-13
o  łącznej  pow.  3896  m2,  zapisanej  w  księdze  wieczystej  Nr
LD1P/0003444/2  stanowiącej  współwłasność  Gminy  Miejskiej
Pabianice i osób fizycznych, za cenę 140 000,00 zł.  Pozostałe warunki
zgodne z wnioskiem.

5. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie  warunków finansowych
dokonania  zamiany  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w
Pabianicach przy ul. Popławskiej 19C / ul. Popławskiej 21 w obrębie
P-23 - działki nr 17/2  i nr 18/2 o łącznej pow.4 638 m2, zapisanej w
księdze  wieczystej  nr  LD1P/00048125/7,  stanowiącej  własność
Katarzyny  i  Przemysława  małż.Sychniak  na  nieruchomość
niezabudowaną położoną w Pabianicach przy  ul.  Smugowej 21A w
obrębie  P-23  -  działka  nr  19/1  o  pow.829  m2,  zapisaną  w  księdze
wieczystej nr LD1P/00032955/9, stanowiącą własność Gminy Miejskiej
Pabianice. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.
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6. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  sprzedaży  w  drodze
przetargu  nieograniczonego lokalu  mieszkalnego,  nieruchomość przy
ul.  Mielczarskiego 21  – działka nr   98 - lokal nr ½.  W cenie do I
przetargu zaproponowanej przez Prezydenta w wysokości 50.000,00zł.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

7. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  sprzedaży  w  drodze
przetargu  nieograniczonego  lokalu  mieszkalnego,  budynek przy  ul.
Odrodzenia 6 – lokal nr 5. W cenie do VI przetargu zaproponowanej
przez Prezydenta w wysokości 80.000,00zł. Pozostałe warunki zgodne
z wnioskiem.

8. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  sprzedaży  w  drodze
przetargu  nieograniczonego lokalu  mieszkalnego,  nieruchomość przy
ul. Odrodzenia 9 – działka nr 241/1 - lokal nr 5. W cenie do I przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  126.000,00zł.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

9. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  sprzedaży  w  drodze
przetargu  nieograniczonego lokalu  mieszkalnego,  nieruchomość przy
ul.  Kościuszki  29  –  działka  nr  446/1  -  lokal  nr  8.  W  cenie  do  I
przetargu zaproponowanej przez Prezydenta w wysokości 58.000,00zł.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

10. Sprawy różne:
-  pismo Stowarzyszenia  Społeczno -  Kulturalnego „Nasz Park”  dotyczy

usytuowania „siłowni pod chmurką” na skwerze na Piaskach;
- inne

Ad.1
dot.  Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia Protokółu Nr 5/15 z
dnia 25.02.2015r. i Protokółu Nr 6/15 z dnia 04.03.2015r.

Pan Rąkowski – ponieważ nie widzę uwag do porządku obrad i Protokółu Nr
5/15 z dnia 25.02.2015r. i Protokółu Nr 6/15 z dnia 04.03.2015r. - uważam
porządek i Protokóły za przyjęte.

Ad.2
dot.  Omówienie  wykazu chodników i  nawierzchni  ulic  do remontu w roku
2015 – analiza po-wyjazdowa.

Dyrektor  ZDiZM  Pan  Stanisław  Wołosz  –  ZDiZM  zgłosił  propozycję
wykonania chodników (zał. Nr 1).

Radna Pani Monika Cieśla – mam pytanie dlaczego nie wziął Pan pod uwagę
ul.Bugaj  do  MOSiR-u  i  ul.  Kasztelańską  –  jak  wygląda  tam  wkład
mieszkańców?
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Pan Wołosz – propozycje to 711tys.zł, a mam 524tys.zł i to już przekracza o
190tys.zł środki - dla Nas są to najbardziej neuralgiczne miejsca w mieście.
Po ogłoszeniu przetargów ceny rynkowe będą mniejsze, więc zostanie jakaś
pula środków.  Mieszkańcy wykonali na ul. Kasztelańskiej projekt budowlany,
krawężniki – włożyli już 85tys.zł.

Radny  Pan  Tadeusz   Feliksiński  –  ul.  Żwirki  i  Wigury  od   ul.
Konstantynowskiej do Kresowej – tam nie ma chodnika.

Naczelnik Wydziału Inwestycji Pan Paweł Pietrzak – na stronie południowej
jest, a na stronie północnej nie ma. Trudno mi się odnosić do czegoś - skoro
nie ma planowanych wydatków na inwestycje na kolejne lata. Mamy stworzyć
taki zarys - na najbliższe 3 lata – dwa trzy tygodnie przedstawimy Państwu
taki  materiał.  Te  dyskusje  nic  nie  dają.  Nie  do  końca  działamy  tak  jak
powinniśmy, a wręcz działamy na szkodę gminy – bo są to remonty, a nie
powiększamy majątku Gminy i przez to wskaźniki są zaniżone. Należy się
więc  nad  tym  pochylić.  Planować  i  realizować  czyli  –  dokumentacja,
pozwolenie  i  finansowanie  z  paragrafów  inwestycyjnych.  Kompleksowo
działać i  wówczas są efekty – bo takich ulic gdzie brakuje chodników jest
wiele.

Pani  Cieśla  -  jest  taki  wieloletni  program  budowy  i  modernizacji  dróg
gminnych z 2008r. (zał. Nr 2).

Pan Pietrzak – tak - ale nigdy nie dostał akceptacji.

Pan Rąkowski – popieram w pełni taki wieloletni plan – dużo się zmieniło, -
uważam, że jest to prawidłowy kierunek działania.

Radny Pan Robert Dudkiewicz – ul. Dolna – Prezydent Mackiewicz był na
wizji ze mną i powiedział, że chodnik na ul. Dolnej zostanie wykonany w tym
roku, a nawierzchnia w przyszłym i co Pan na to Panie Naczelniku?

Pan  Pietrzak  –  osobiście  też  –  by  mi  się  marzył,  bo  jest  to  mój  teren
zamieszkania.  Liczę  jednak  na  to,  że  walczymy  z  ul.  Dolną  i  już
rozpoczęliśmy  nasze  działania  i  uporządkowaliśmy  ulicę  przy  budynkach
wielorodzinnych – jednak tak jak mówię jest zasadność, ale skąd pieniądze?

Radny  Pan  Antoni  Hodak  –  co  z  ul.  Kasztelańską?  Mieszkańcy  się
zaangażowali  i  wnioskuję,  aby  została  uwzględniona  wersja  pierwotna  i
położenie podbudowy pod asfalt.
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Pan Rąkowski – to trzeba wskazać, która ulica zostanie wykreślona.

Pan Hodak – nie chciałbym wskazywać.

Pan Pietrzak – to może po rozstrzygnięciu przetargów jeśli zostaną środki –
to uwzględnimy to w tej puli.

Pan Rąkowski – czy są tu uwzględnione wszystkie inicjatywy?

Pan  Pietrzak  -  w  ubiegłym  roku  zawarto  dwa  porozumienia  i  są  to  ul.
Kasztelańska  i  ul.  Popławska  i  tu  nie  ma  dokumentacji.  Pozostała
korespondencja jest, ale w żaden sposób nie są przygotowane w związku z
uchwalą o lokalnych inicjatywach.

Pan Wołosz – ZDiZM zgłosił propozycję nawierzchni ulic do remontów i jest
to  4.068mln.zł  (zał  Nr  1),  a  mamy 1.800mln.zł.  Po ogłoszeniu przetargów
ceny rynkowe będą mniejsze i tu przewiduję 200tys.zł i tu możemy wskazać.

Pan Hodak – ul. Sienna – nie ma jej na liście? Co w sprawie ul. Żelaznej?

Pan Pietrzak – na ul.  Sienną były zaplanowane środki  na projekt,  ale nie
dysponujemy całą szerokością pasa drogowego, bo nie ma uregulowanego
stanu prawnego. Wyszło to przy spinaniu budżetu.  Nawet  jeżeli  będziemy
mieli  środki  na dokumentację  -  to  i  tak  nie  zmienia  braku regulacji  stanu
prawnego. Nie ma większego sensu budować ul. Siennej do ul. Rydzyńskiej –
a tylko pierwszy kawałek  przy budynkach wielorodzinnych od ul. Smugowej.  

Pan Wołosz – ul.  Podmiejska – utrzymuję tę ulicę i  proszę jej  nie ruszać,
naprawiam ją i utrzymuję jest przejezdna. 

Pan Pietrzak – proszę poczekać na plan wieloletni.

Pan Feliksiński – ul. Wiosenna – jest pełne uzbrojenie - czy jest w wykazie?

Pan Pietrzak - z tego co pamiętam – ul. Wiosenna była, ale w mojej ocenie
jest  ostatnią  ulicą  w  tym  rejonie  do  zrobienia  po  ul.  Wschodniej  i  ul.
Podgórnej.

Radna Pani Bożenna Kozłowska – a jaki koszt jest wykonania ul. Zielonej? 

Pan Wołosz – 1km – nawierzchni to 1mln.zł, a całość to około 3mln.zł, ale
można wpisać na listę rezerwową.
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Pan Hodak – ul. Hermanowska, Bukowa i ul. Próżna?

Pan  Wołosz  –  nie  ma  żadnych  planów  i  dlatego  w  najbliższą  środę
przygotowujemy program modernizacji na najbliższe lata?

Pani  Cieśla  –  kto  brał  udział  w  przygotowania  tego  planu  w  2008r.?
Nonsensem jest ul. Gospodarcza?

Pan Wołosz – ul. Jasna, Polna, Gospodarcza i ul. Polna – bis... tu myśmy się
zobowiązali, że wykonamy i ul. Gospodarcza jest utwardzona, a w połowie
ulic  byłby  dodatkowy  wyjazd.  Koszt  to  80tys.zł  –  czyli  wartość  dwóch
chodników – robimy ulicę najdalej wysuniętą, czyli ul. Polną.

Pani  Cieśla  –  co  z  odciążeniem  ul.  Sikorskiego  -  czy  uważa  Pan,  że
skręcające w bok  samochody z ul. Sikorskiego, aby sprawniej dostać się na
oś. Bugaj - to jest prawidłowość? Pytam kto przygotowywał tę listę?

Pan Wołosz – Sikorskiego to nie jest nasza ulica – to są ułatwienia wyjazdów
dla  mieszkańców  ulic.  Listę  przygotowywał  ZDiZM  po  uzgodnieniu  z
Wydziałem Inwestycji.

Radny  Pan  Rafał  Madaj  –  jakie  kwoty  ze  strefy  płatnego  parkowania
kierowane są na remonty?

Pan Wołosz – nie odpowiem – ale około 0,5mln.zł wpływa do kasy Miasta
rocznie. Natomiast dostaję około 2mln.zł na remonty.
 
Zastępca Prezydenta Pani Aleksandra Jarmakowska – Jasiczek – tak - cała
kwota z parkometru jest przeznaczana na remonty dróg.

Pan Rąkowski – poczekamy na kompleksowy program i wówczas ostatecznie
wybierzemy ulice, aby to było jasne dla mieszkańców. Myślę, że kontrowersji
nie było do chodników i tą propozycję możemy przyjąć.

Zastępca Prezydenta Pan Maciej Łuczak -  jeśli chodzi o chodniki to poszły
już na przetarg, bo nie  mogliśmy z tym czekać.

Pan  Rąkowski  –  bez  pośpiechu  –  przecież  i  tak  musimy  czekać  na
rozstrzygnięcie  po  przetargowe...  Wnioskuję  –  aby  przygotować
dokumentację na ul.  Sienną, ul.  Zieloną, ul.  Bohaterów,  ul.  Zgoda, ul.  św.
Jana, ul. Świętokrzyską, ul. Widok, Żabią i ul. Żurawią (zał. Nr 3)
Głosowanie: za przyjęciem ww. wniosku – za – 7 - przeciw – 0 – wstrzymał
się – 1. Opinię przyjęto większością głosów.
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Ad.3
dot. Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta     w  sprawie  nieodpłatnego
ustanowienia  na  części  działki  nr  128  o  pow.  16  m  2     położonej  przy    ul.
Kazimierza 10   służebności gruntowej na rzecz każdoczesnych właścicieli  i
ich  następców  prawnych  lokali  mieszkalnych  zlokalizowanych  w  budynku
mieszkalnym  przy    ul.  Kazimierza  12   -  działka  nr  129.  Opisana  wyżej
służebność polegałaby  na prawie przejścia i przejazdu przez część działki nr
128  położoną  przy  ul.  Kazimierza  10  w  sposób  określony  w  załączniku
graficznym w celu dostępu dz.nr 129 do drogi publicznej – ulicy Kazimierza.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 4)  .

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Pani  Jadwiga
Myczkowska  – przedstawiła ww.materiał (zał. Nr 4). 

Pan  Rąkowski  – Komisja  proponuje  pozytywną  opinię   w  sprawie
nieodpłatnego ustanowienia na części działki nr 128 o pow. 16 m2  położonej
przy  ul.  Kazimierza  10 służebności  gruntowej  na  rzecz  każdoczesnych
właścicieli i ich następców prawnych lokali mieszkalnych zlokalizowanych w
budynku  mieszkalnym przy  ul.  Kazimierza  12 -  działka  nr  129.  Opisana
wyżej służebność polegałaby  na prawie przejścia i przejazdu przez część
działki  nr  128  położoną  przy  ul.  Kazimierza  10  w  sposób  określony  w
załączniku graficznym w celu dostępu dz.nr 129 do drogi publicznej – ulicy
Kazimierza. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem  (zał. Nr 5).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za –  7 - przeciw – 0 – wstrzymał się –
0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.5
dot.  Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta     w  sprawie  nabycia    udziałów  w
wysokości 1/2  w   nieruchomości położonej w Pabianicach przy   ul. Bugaj 65 i
65A   oznaczonej jako działki nr 230 i nr 231 w obrębie P-13 o łącznej pow.
3896 m2, zapisanej w księdze wieczystej  Nr LD1P/0003444/2 stanowiącej
współwłasność Gminy Miejskiej  Pabianice i  osób fizycznych,    za cenę 140
000,00 zł.      Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 6)  .

Pani  Myczkowska   –  przedstawiła  ww.materiał  (zał.  Nr  6).  Rozmowy
prowadzimy  już  od  dawna.  Po  negocjacjach  zarabiamy  około  40tys.zł  i
prosimy o akceptację.

Pani Kozłowska – jaka tam jest bonifikata?

Pan Myczkowska – myślę,  że 25%. Natomiast  nie zapadły decyzje co do
sprzedaży.
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Pani  Kozłowska  –  My  znosimy  współwłasności  –  proponuję  wyprowadzić
lokatorów i sprzedać na przetargu.

Pani Myczkowska – tak – tylko wyprowadzić lokatora... Procedura zniesienia
współwłasności około 4 m-cy. Natomiast wyprowadzka - to około 1 roku.

Pan  Rąkowski  –  a  w  ta  druga  strona  współwłaścicieli  nie  jest
zainteresowana? 

Pani  Myczkowska  –  są  trzy  rodziny  –  trudno  negocjować  -  ich  to  nie
interesuje.

Pan Rąkowski  – dobrze -  Komisja proponuje pozytywną opinię  w sprawie
nabycia udziałów w wysokości 1/2  w nieruchomości położonej w Pabianicach
przy ul. Bugaj 65 i 65A oznaczonej jako działki nr 230 i nr 231 w obrębie P-
13  o  łącznej  pow.  3896  m2,  zapisanej  w  księdze  wieczystej  Nr
LD1P/0003444/2  stanowiącej  współwłasność  Gminy  Miejskiej  Pabianice  i
osób  fizycznych,  za  cenę  140  000,00  zł.  Pozostałe  warunki  zgodne  z
wnioskiem  (zał. Nr 7).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 6  - przeciw – 0 – wstrzymał się –
1. Opinię przyjęto większością głosów.

Ad.6
dot.  Zaopiniowania wniosku Prezydenta     w sprawie    warunków finansowych
dokonania zamiany nieruchomości niezabudowanej położonej w Pabianicach
przy    ul. Popławskiej 19C / ul. Popławskiej 21   w    obrębie P-23 - działki nr
17/2  i nr 18/2 o łącznej pow.4 638 m  2  ,  zapisanej w księdze wieczystej nr
LD1P/00048125/7,  stanowiącej  własność  Katarzyny  i  Przemysława
małż.Sychniak  na    nieruchomość  niezabudowaną  położoną  w  Pabianicach
przy    ul.  Smugowej 21A   w   obrębie P-23 -  działka nr  19/1 o pow.829 m  2  ,
zapisaną w księdze wieczystej  nr  LD1P/00032955/9,  stanowiącą własność
Gminy Miejskiej Pabianice.     Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem    (zał. Nr
8)  .

Pani Myczkowska – przedstawiła ww.materiał  (zał. Nr 8). Właściciele nabyli
dwie działki geodezyjne. Była pozytywna opinia podziału. Natomiast czekali
Państwo  do  przedstawienia  warunków  finansowych.  Jest  to  kontynuacja
działań trwających.

Pan Rąkowski – My będąc w terenie sugerowaliśmy przetarg.

Pani Kozłowska – taki był też mój wniosek.
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Pani Myczkowska – rozumiem, że będzie negat. Wracam z wnioskiem do
Prezydenta i wracam na Komisję z wnioskiem o przetarg

Pan Rąkowski  –  tak  i  dlatego  –  Komisja  proponuje  pozytywną opinię   w
sprawie  warunków  finansowych  dokonania  zamiany  nieruchomości
niezabudowanej  położonej  w Pabianicach  przy  ul.  Popławskiej  19C /  ul.
Popławskiej 21 w obrębie P-23 - działki nr 17/2  i nr 18/2 o łącznej pow.4 638
m2,  zapisanej  w  księdze  wieczystej  nr  LD1P/00048125/7,  stanowiącej
własność  Katarzyny  i  Przemysława  małż.Sychniak  na  nieruchomość
niezabudowaną położoną w Pabianicach przy ul. Smugowej 21A w obrębie
P-23  -  działka  nr  19/1  o  pow.829  m2,  zapisaną  w  księdze  wieczystej  nr
LD1P/00032955/9,  stanowiącą  własność  Gminy  Miejskiej  Pabianice.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem  (zał. Nr 9).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 0  - przeciw – 7 – wstrzymał się –
0.  Ww.opinia nie została przyjęta - jednogłośnie.

Pan  Rąkowski  –  tak  i  dlatego  –  Komisja  proponuje  aby  nieruchomość
niezabudowaną położoną w Pabianicach przy ul. Smugowej 21A w obrębie
P-23  -  działka  nr  19/1  o  pow.829  m2,  zapisaną  w  księdze  wieczystej  nr
LD1P/00032955/9,  stanowiącą  własność  Gminy  Miejskiej  Pabianice –
sprzedać w drodze przetargu nieograniczonego (zał. Nr 9).

Głosowanie: za przyjęciem ww.propozycji – za – 7  - przeciw – 0 – wstrzymał
się – 0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.7
dot.  Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta   w  sprawie  sprzedaży  w  drodze
przetargu  nieograniczonego  lokalu  mieszkalnego,    nieruchomość  przy    ul.
Mielczarskiego 21    – działka nr  98 -     lokal nr ½  .  W cenie do I przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  50.000,00zł.     Pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 10)  .

Pani Myczkowska  – przedstawiła ww.materiał (zał. Nr 10). 

Pani Kozłowska – czemu jest tu taka niska cena?

Pani  Myczkowska  –  taki  jest  operat  brak,  gazu,  drzwi  drewniane,  okna
drewniane...

Pan Rąkowski – proponuję 60.000tys.zł – Panie Prezydencie autopoprawką?

Pan Łuczak - wyrażam zgodę – autopoprawka wprowadzam 60.000,00zł.
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Pan Rąkowski  – dobrze – jest autopoprawka Komisja proponuje pozytywną
opinię   w sprawie  sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego lokalu
mieszkalnego, nieruchomość przy  ul. Mielczarskiego 21  – działka nr  98 -
lokal  nr  ½.  W  cenie  do  I  przetargu  zaproponowanej  przez  Prezydenta,
autopoprawką  na  Komisji  w  wysokości  60.000,00zł. Pozostałe  warunki
zgodne z wnioskiem (zał. Nr 11).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 9  - przeciw – 0 – wstrzymał się –
0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.8
dot.   Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta     w  sprawie  sprzedaży  w  drodze
przetargu  nieograniczonego  lokalu  mieszkalnego,  budynek   przy    ul.
Odrodzenia 6   –   lokal nr 5  . W cenie do VI przetargu zaproponowanej przez
Prezydenta w wysokości 80.000,00zł.     Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem
(zał. Nr 12)  .

Pani Myczkowska – przedstawiła ww.materiał (zał. Nr 12). 

Pan Rąkowski – proponuję 90.000,00tys.zł

Pan Kozłowska – może 85.000,00zł...

Pani Myczkowska – może zostawmy.

Pan Rąkowski  – dobrze - Komisja proponuje pozytywną opinię   w sprawie
sprzedaży  w  drodze  przetargu  nieograniczonego  lokalu  mieszkalnego,
budynek przy  ul.  Odrodzenia  6  –  lokal  nr  5.  W  cenie  do  VI  przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  80.000,00zł. Pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 13).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za –  9 - przeciw – 0 – wstrzymał się –
0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.9
dot.  Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta     w  sprawie  sprzedaży  w  drodze
przetargu  nieograniczonego  lokalu  mieszkalnego,  nieruchomość   przy    ul.
Odrodzenia  9    –  działka  nr  241/1  -    lokal  nr  5  .  W  cenie  do  I  przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  126.000,00zł.     Pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 14)  .

Pani Myczkowska – przedstawiła ww.materiał (zał. Nr 14). 

Pan Rąkowski – Komisja proponuje pozytywną opinię  w sprawie sprzedaży
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w drodze  przetargu  nieograniczonego  lokalu  mieszkalnego,  nieruchomość
przy ul. Odrodzenia 9 – działka nr 241/1 - lokal nr 5. W cenie do I przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  126.000,00zł. Pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem  (zał. Nr 15).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 9  - przeciw – 0 – wstrzymał się –
0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.10
dot.  Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta     w  sprawie  sprzedaży  w  drodze
przetargu  nieograniczonego  lokalu  mieszkalnego,  nieruchomość   przy    ul.
Kościuszki  29    –  działka  nr  446/1  -    lokal  nr  8  .  W  cenie  do  I  przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  58.000,00zł.     Pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 16)  .

Pani Myczkowska  – przedstawiła ww.materiał (zał. Nr 16). 

Pan Rąkowski – Komisja proponuje pozytywną opinię  w sprawie sprzedaży
w drodze  przetargu  nieograniczonego  lokalu  mieszkalnego,  nieruchomość
przy ul. Kościuszki 29 – działka nr 446/1 - lokal nr 8. W cenie do I przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  58.000,00zł. Pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem  (zał. Nr 17).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 9  - przeciw – 0 – wstrzymał się –
0. Opinię przyjęto jednogłośnie. 

Ad.11
dot. Spraw różnych:

-  pismo Stowarzyszenia  Społeczno -  Kulturalnego „Nasz Park”  dotyczy
usytuowania „siłowni pod chmurką” na skwerze na Piaskach;

- inne

Pan Dudkiewicz – powtarzam na ul.  Dolnej był  Pan Mackiewicz ze mną i
powiedział, że chodniki będą w tym roku, a nawierzchnia w przyszłym, a od
Naczelnika i Dyrektora wiem, że tego nie zrobimy..

Pan  Rąkowski  -  …  jest  w  Komisji  pismo  Stowarzyszenia  Społeczno  -
Kulturalnego „Nasz Park” dotyczące  usytuowania „siłowni pod chmurką” na
skwerze na Piaskach (zał. Nr 18) czy są pytania – proszę.

Pan  Feliksiński  –  popieram  pismo  -  niespotykana  jest  lokalizacja  na  ul.
Szarych szeregów przy jeżdżących autach!

Pan  Dudkiewicz  –  wnoszę  o  zabezpieczenie  środków  na  studium  i  plan
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rewitalizacji placu przy ul. Stary Rynek... bo coś z tym trzeba zrobić. 

Pan Rąkowski – wracam do chodników - uważam, że jest to trochę dziwne, iż
dyskutujemy nad czymś co już jest przyjęte...Panie Prezydencie?

Pan Madaj – proszę - Panie Przewodniczący o to, aby takie wizje były przy
uczestnictwie wszystkich radnych.

Pani Kozłowska – na rynku nie stawiać boksów – tylko tak jak w Oświęcimiu
– projekt zadaszenia.

Pan  Łuczak  –  było  spotkanie  przed  Komisją  i  przygotujemy  materiał
dotyczący planu wieloletniego.

Pan  Rąkowski  –  tak  -  inwentaryzację  ulic  i  wspólnie  zaopiniujemy.  Nie
będziemy tworzyć - tylko aktualizować. Natomiast apeluję o uporządkowanie
trójkąta pomiędzy ul. 20-Stycznia, ul. Nawrockiego – postój taksówek – stosy
butelek  –  jest  to  własność  Powiatu,  Miasta  i  PSM  –  bardzo  proszę  się
porozumieć.

Na tym posiedzenie zamknięto. Obrady zakończono o godz. 16.30.

Zał.  Nr  19  –  pismo  Prezydenta  dotyczące  wycofania  z  porządku  obrad
wniosku w sprawie sprzedaży na rzecz najemcy budynków użytkowych wraz
z nieruchomością niezbędną do racjonalnego z nich korzystania położonych
w Pabianicach przy ul. Wspólnej 23 (zał. Nr 20).

Zał. Nr 21   – nagranie audio z obrad na płycie CD.

Zał.  - wnioski i opinie Komisji skierowane do Prezydenta. 

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała :                                 Posiedzenie prowadził:

    Anna Kilańska                                              Krzysztof Rąkowski
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